

新款阵列防水摄像头外壳/安防监控摄像机外壳/五金压铸/全铝合金

产品名称	新款阵列防水摄像头外壳/安防监控摄像机外壳/ 五金压铸/全铝合金
公司名称	深圳市跃明达五金模具有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:跃明达 型号:9501 类型:枪机
公司地址	深圳市龙岗区平湖街道力昌社区新厦工业城第82 栋1楼
联系电话	13923757989 13714075876

产品详情

公司简介

company profile

香港躍明達（深圳）安防科技有限公司是一家專業致力於安防器材研發、生產與銷售的高新科技企業,公司擁有一批經高素質員工500余人。公司占地總面積1.8萬平方米，建築面積1.2萬平方米，共有15個部門，產品遠銷歐美、中東、東南亞及國內地區。

公司成立於2001年，恪守“專業、創新、信譽、責任”的經營理念，建立從產品設計開發到生產管理、品質控制、市場銷售、財務核算等適合國際慣例的完善的生產‘經營運作體系。公司建立一支具有豐富經驗高學歷、高水平、高素質的研究開發團隊，擁有中高級研究開發人員五十餘人，具備強大的安防技術研究能力和豐富飛產品開發經驗，現擁有鋁合金壓鑄機：150t-630t共8臺，加工中心：6臺，cnc數控車床：20臺，衝床：16t-120t共25臺，立銑：26臺，同時不斷汲取國際最新前沿技術並用於創新，保證公司產品性能始終處於行業領先水平，也保證提供給客戶先進、可靠的全面服務。同時我們公司秉承高質量、高性價比雙重的務實原則，堅信客戶滿意是最好的廣告！

公司通過規範的市場運作，建立以深圳為中心、輻射全國的銷售服務網絡，在北京、天津、河北、江西、湖南、雲南等多個大中城市建立了省級代理機構，與國內外眾多優秀安防產品代理商和工程商達成緊密的戰略發展合作關係，為合作夥伴打造成功之路。

躍明達矢志成為名族安防行業的一面旗幟，挑起中國安防產品追趕世界先進水平的重任！

hongkong yue ming da(shenzhen) security technology co., ltd. is a professional dedicated to security equipment research and development, production and sales of hi-tech enterprises, the company has a group of highly qualified staff by more than 500 people. the company occupies a total area of 18,000 square meters, construction area of 12,000 square meters, a total of 15 departments, the products are exported to europe, the middle east, southeast asia and china region.

our company founded in 2001, adhere to the "professional, innovation, credibility and responsibility" business philosophy, established from product design and development to production management, quality control, marketing, financial accounting and other appropriate international practice sound production operation system. the company has extensive experience in establishing a highly educated, high-level, high-quality research and development team, with senior research and development personnel more than fifty people, with strong security technology research capability and rich experience in product development to date, now has aluminum die machine: 150t-630t total of eight units, machining centers: 6 sets, cnc lathe: 20, punch: 16t-120t of 25 units, milling: 26 units, while continuing to learn from the latest cutting-edge technology and is used to innovation, to ensure the company product performance is always in the industry leading level, but also to ensure to provide customers with advanced, reliable and comprehensive service. while adhering to our high-quality, cost-effective dual pragmatic principles, convinced that customer satisfaction is the best advertisement!

through standardized operation of the market, the establishment of shenzhen wei centers, radiation national sales service network in beijing, tianjin, hebei, jiangxi, hunan, yunnan and other cities established a provincial agency, with many excellent agents and contractors of security products to reach close strategic development partnership for partners to build the road to success.

yue ming da security industry determined to become family name banner, provoking china security products reach the world advanced level of responsibility!

本产品的品牌是跃明达，型号是9501，类型是枪机